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ROMÂNIA 

JUDEŢUL BOTOŞANI 

COMUNA LEORDA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI LEORDA 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi 31.10.2022, în şedinţa ordinară a consiliului local Leorda 

convocată prin Dispoziţia nr. 131 din 24.10.2022 
 

Ședinţa este deschisă de dl. primar Ștefan Dulgheru. La şedinţă participă un număr de 11 

consilieri din 11 convocaţi prin dispoziția  nr.  131/24.10.2022. Materialele înscrise pe ordinea 

de zi au fost comunicate consilierilor locali pe suport hârtie.  

 

Ordinea de zi și proiectele de hotărâre sunt supuse la vot deschis.  

 

Domnul primar prezintă proiectul ordinii de zi, după cum urmează: 

 

1. Aprobare proces-verbal şedinţa ordinară din 30.09.2022 

2. Aprobare proces-verbal şedinţa extraordinară-de îndată din 11.10.2022 

3. Aprobare proces-verbal şedinţa extraordinară-de îndată din 14.10.2022 

4. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedintă perioada noiembrie 

2022 - ianuarie 2023 

5. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului UAT 

Leorda în AGA ADI Ecoproces Botoşani 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuție a bugetului de venituri 

și cheltuieli al comunei Leorda pentru trimestrul III al anului 2022 

 7. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcții ale 

aparatului de specialitate al primarului comunei Leorda 

 8. Proiect de hotărâre privind aprobare rectificare buget local 

 9. Proiect de hotărâre prvind aprobare achiziţie autoturism 

 

Dl. primar solicită suplimentarea ordinii de zi cu PHCL aprobare burse şcolare an şcolar 

2022 - 2023 

Se supune la vot ordinea de zi cu suplimentarea propusă. 

 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru.  

 

 

 1. Aprobare proces-verbal şedinţa ordinară din 30.09.2022 

 

  

 

Nefiind discuții se supune la vot. 

Se supune la vot procesul verbal în forma prezentată. 
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Se aprobă cu un număr de 11 voturi. 

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi. 

 

2. Aprobare proces-verbal şedinţa extraordinară-de îndată din 11.10.2022 

 

Nefiind discuții se supune la vot. 

Se supune la vot procesul verbal în forma prezentată. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru. 

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi. 

 

3. Aprobare proces-verbal şedinţa extraordinară-de îndată din 14.10.2022 

 

Dl. Grădinaru - pentru că nu am fost la şedinţă, ne vom abţine. 

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

Se supune la vot procesul verbal în forma prezentată. 

Se aprobă cu un număr de 8 voturi pentru şi 3 abţineri. 

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi. 

 

 

 

4. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedintă perioada noiembrie 

2022 - ianuarie 2023 

 

Dl. Maloş - propun pe dna. consilier Luca Petronela. 

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

Se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru. 

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi. 

 

5. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului UAT 

Leorda în AGA ADI Ecoproces Botoşani 

 

Dl. primar - a fost prezentat în comisii. Avem reprezentant ales la nivel de Consiliu Local. 

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi. 

Se trece la punctul 6 al ordinii de zi. 

 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuție a bugetului de venituri 

și cheltuieli al comunei Leorda pentru trimestrul III al anului 2022 

 

Dl. primar - a fost înaintat la comisie şi a primit aviz. Dacă sunt întrebări. dna. Nistor 

Lucia poate răspunde. 
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Dl. Angheluşi - sunt câteva poziţii care nu s-a realizat preconizatul, cum ar fi la impozitul 

pe venit. Nu este vina angajaţilor. Poate ne puteţi spune la concesiuni cine nu a plătiti? 

Dl. primar - vom prezenta o listă în şedinţa următoare. 

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi. 

Se trece la punctul 7 al ordinii de zi. 

 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcții ale 

aparatului de specialitate al primarului comunei Leorda 

 

Dl. primar - având în vedere că primarul şi veceprimarul trebuie incluşi în aparatul de 

specialitate şi pentru economii la buget, trebuie să modificăm organigrama. Atribuţiile vor fi 

redistribuite celorlalţi angajaţi. 

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi. 

Se trece la punctul 8 al ordinii de zi. 

 

8. Proiect de hotărâre privind aprobare rectificare buget local 

 

Dl. primar - a fost înaintat la comisie şi a primit aviz. 

Dl. Grădinaru - am observat că aţi prins 10.000 pentru maşină şi 2.000 pentru 

echipamente de joacă la teren de joacă. Vreau să reamintesc că titlu proiectul aflat în derulare 

este " REPARAȚII CAPITALE LA ȘCOALA NR.2 LEORDA, CONSTRUIRE CLĂDIRE ANEXĂ (CENTRALA 

TERMICĂ ȘI MAGAZIE LEMNE), AMENAJARE TEREN DE JOACĂ DOTAT CU ECHIPAMENTE, AMENAJARE 

CĂI DE ACCES ȘI ÎMPREJMUIRE ȘCOALĂ " . De ce se mai prind bani, să nu fie o dublă plată. 

Dl primar -  în devize şi caietul de sarcini, am mai precizat nu este prevăzut şi nu s-a 

decontant dotarea terenului cu echipamente. 

Dl. Nistor - dacă ar fi fost prins se plăta, dar noi nu am plătit aşa ceva. Dumneavoastră 

credeţi mereu că se plăteşte în primărie bani aiurea, ceea ce nu este adevărat. 

Dl. Grădinaru - de ce a fost prins atunci în titlul proiectului? 

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată. 

Se aprobă cu un număr de 8 voturi pentru şi 3 abţineri. 

Se trece la punctul 9 al ordinii de zi. 

 

9. Proiect de hotărâre privind aprobare achiziţie autoturism 

 

Dl. primar - a mai fost înaintat acest proiect şi în anii din urmă, dar niciodată nu a trecut, 

deşi se solicita înaintarea lui în consiliu, acolo se vota împotrivă. 

Dl. Angheluşi - este prins în lista de investiţii, este necesar, nu văd de ce nu s-ar 

achiziţiona. Am înteles că se va plăti din excedent. 
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Dl. Grădinaru - este necesară maşina, trebuia mai demult. Să fie respectată legislaţia, 

maşina să meargă cu foaie de parcurs, să se ştie consumul şi cheltuielile cu aceasta. 

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru. 

Se trece la punctul 10 al ordinii de zi. 

 

 10. Proiect de hotărâre privind stabilirea numărului de burse și a cuantumului unei 

burse pentru anul școlar 2022-2023 

 

 Dl.primar -  a fost solicitat de către şcoală un număr de burse: 57 nurse de ajutor social, 6 dfe 

merit şi 2 de studiu. Trebuie să aprobăm. 

 Dl. Grădinaru - noi nu avem nici un merit la aceste burse. Valoarea lor este aprobată de 

guvern şi trebuie să le dăm. Eu chiar propun să le majoraţi, să dăm mai mult. 

 Dl. primar - nu am spus că avem vreun merit. Dumneavoastră aţi vrea să dăm burse şi la cei 

care nu frecventează cursurile, aşa înteleg. 

 

 Nemaifiind discuții se supune la vot. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru. 

 Se trece la punctul 10 al ordinii de zi. 

 

11. Diverse 

 

Dl. primar - avem o cerere a dnei Savinescu Aurica prin care solicită contra cost, 1 uşă şi 

două geamuri rezultate din demolarea sediului vechi al pimăriei. Consider că este un caz social 

şi propun să le dăm cu titlu gratuit. Vom iniţia un proie4ct de hotărâre în acest sens, în care 

vom prinde şi materialele date la biserica din sat, tot rezultate din demolări. Dl. Grădinaru ştie 

despre ce este vorba. 

Dl. Grădinaru - nu sunt înpotrivă. Trebuie să fie o comisie care să inventarieze aceste 

bunuri rezultate din demolări, care să preia materialele, să le inventarieze li apoi să le dăm mai 

departe celor care au nevoie. Să fie legal, asta cer. 

Dl. primar - avem şi răspunsul primit de la Parchet, cu privire la denunţul făcut de dl. 

Grădinaru. S-a dispus clasarea cauzei, nu s-a confirmat cele reclamate de dumnealui. 

Dl. Grădinaru - am dreptul să contest, 20 de zile. Voi aduce dovezi, legat de ce am 

semnalat cu privire al reparaţia remorcii în curtea primăriei, cu oameni şi curent de acolo. Dacă 

mi-aţi fi prezentat dovezi că nu s-a plătit lucrările la Şcoala nr. 2 nu ar fi existat suspiciuni şi nu 

aşi fi reclamat. Dar o să dovedesc cu probe. 

 

Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară închise lucrările. 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                          SECRETAR GENERAL AL COMUNEI,  

   HAMBURDĂ MIHAI                         LUNGU CORNEL 


